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Zástupci krajského sportovního prostředí navštívili 8. září 2009 náměstka hejtmana LK Radka
Cikla. Předseda největšího sportovního a tělovýchovného sdružení Krajského sdružení ČSTV
pan Ing. Boháč společně se svými kolegy z jednotlivých okresů Libereckého kraje nastínili panu
náměstkovi kritický stav financování tělovýchovných jednot a sportovních klubů v roce 2009.
Funkcionáři ČSTV vyjádřili velkou naději, kterou vkládají do současného vedení Libereckého
kraje, ve věci podpory a záchrany tělovýchovných aktivit pro zachování pohybových aktivit
mládeže i dospělých v současné kritické době.

Zároveň požádali o dotaci na rychlé řešení naléhavé situace, kdy se sportovním organizacím
kumulují  radikálně  snižované  příjmy  od  státu,  sazky  a  od  soukromých  subjektů.  Krajské
sdružení ČSTV Libereckého kraje zastupuje 70 tisíc organizovaných členů.
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